



Press Release

CSV International elects a New President

CSV International (CSI) has announced the election of its new president , Dr. Matthias Malzer for the remainder of the period 2023-2025. At a recent board of Directors meeting of CSI , Dr. Malzer was elected to take over from Clara Moraru who decided to step down as President in August of 2023.

Dr. Matthias Malzer is a lawyer and a graduate of business administration. He has worked for well-known companies in Germany and Luxembourg in the fields of tax/legal/regulatory consultancy and auditing since 2005. Since 2017, he has been an independent consultant under the label Dr. MM, providing advisory services in the roles of general counsel, corporate secretary, independent director, and manager Ad Interim in Luxembourg and Germany.





CSI is one of the 5 sub-organisations of the CSV party, alongside the Jeunesse Chrétienne-Sociale (CSJ), the Femmes Chrésiennes-Sociales (CSF), the Seniors of the CSV and the Communal Christian-Social Councils (CSG).

Founded in October 2008, CSI aims to bring Luxembourg politics closer to foreigners and new Luxembourgers, to develop the concept of integration through politics, to advocate for a language regime adapted to the reality of the country and the strengthening of the use and learning of Luxembourgish. It has some 1000 members. It , in fact, celebrated the 15th anniversary of its founding this year.

Dr Malzer aims, together with CSI's board, to work closely with CSV and other sub-organisations of the party to:

1. Continue to strengthen the integration of non-native residents of Luxembourg into the economic , social, cultural and political life of the country
2. To support the policies of the new coalition government under Luc Frieden and in particular those which promote the integration and inclusion of non-native residents.
3. To work closely with CSV in support of its candidates in the forthcoming European Parliament elections in June 2024

Luxembourg 19th November 2023



Communiqué de presse

CSV International élit un nouveau président

CSV International (CSI) a annoncé l'élection de son nouveau président, le Dr Matthias Malzer, pour le reste de la période 2023-2025. Lors d'une récente réunion du conseil d'administration de CSI, le Dr Malzer a été élu pour succéder à Clara Moraru qui a décidé de quitter ses fonctions de présidente en août 2023.

Matthias Malzer est avocat et diplômé en administration des affaires. Depuis 2005, il travaille pour des entreprises de renom en Allemagne et au Luxembourg dans les domaines du conseil fiscal/juridique/réglementaire et de l'audit. Depuis 2017, il est consultant indépendant sous le label Dr. MM, fournissant des services de conseil dans les fonctions de directeur juridique, secrétaire général, administrateur indépendant et gérant Ad Intérim au Luxembourg et en Allemagne.





La CSI est l'une des 5 sous-organisations du parti CSV, aux côtés de la Jeunesse Chrétienne-Sociale (CSJ), des Femmes Chrésiennes-Sociales (CSF), des Seniors du CSV et des Conseils Chrétiens-Sociaux Communaux (CSG).

Fondée en octobre 2008, la CSI a pour objectif de rapprocher les étrangers et les nouveaux Luxembourgeois de la politique luxembourgeoise, de développer le concept d'intégration par la politique, de plaider pour un régime linguistique varié et adapté à la réalité du pays et le renforcement de l'usage et de l'apprentissage du luxembourgeois. . Elle compte quelque 1000 membres. Elle a célébré par ailleurs cette année le 15e anniversaire de sa création.

Le Dr. Malzer a pour objectif , en collaboration avec le conseil d'administration du CSI, à travailler en étroite collaboration avec le CSV et d'autres sous-organisations du parti pour :

1. Continuer à renforcer l'intégration des résidents non natifs du Luxembourg dans la vie économique, sociale, culturelle et politique du pays
2. Soutenir les programmes du nouveau gouvernement de coalition dirigé par Luc Frieden et en particulier ceux qui favorisent l'intégration et l'inclusion des résidents allochtones.
3. Travailler en étroite collaboration avec CSV pour soutenir ses candidats lors des prochaines élections au Parlement européen en juin 2024

Luxembourg, le 19 novembre 2023